
PROTOKÓŁ NR 38/2020

z posiedzenia Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło 
się w dniu 23 listopada 2020 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1500 do godz. 1525’

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
oraz:

• Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Dorota Banaś - Skarbnik Gminy - Zdalnie,
• Agnieszka Gryglas - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka - Zdalnie

Przebieg nosiedzenia komisji

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
3. Sprawy różne.
4. Wolne wnioski.
5. Zamknięcie obrad.

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji pan Sławomir Rosa dokonał otwarcia posiedzenia. 
Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
Informację o zmianach w uchwale w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 
przedstawiła pani Dorota Banaś.
W uchwale budżetowej planowanej na listopad 2020 r. proponuje się dokonać poniższe 
zmiany:

1. Na zadanie inwestycyjne pn. „Projekt rozbudowy drogi powiatowej nr 4338W w msc. 
Kuligów, ul. Wojska Polskiego”,- zwiększyć środki o 110 000,00zł. zaplanowane 
początkowo w budżecie Gminy na 2020 r w wysokości 40 000,00zł. Po ustaleniach ze 
Starostwem Powiatowym w Wołominie okazało się że gmina Dąbrówka ma 
przeznaczyć na ten cel 150 000,00zł. Plan dla inwestycji zostaje wygospodarowany 
z zadania „Przebudowa SUW, budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami oraz 
budowa indywidualnej oczyszczalni ścieków na terenie gminy”, ponieważ plan na to 
zadanie nie będzie w pełni wykorzystany w 2020 r..

2. W związku z koniecznością dostosowania oprogramowania dla przedsiębiorstw 
wodno-kanalizacyjnych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej zabezpieczyć na ten cel 
kwotę 20 000,00zł na 2020 rok. Ponieważ uchwałą Rady Gminy z 29 czerwca 2020 r 
zmniejszono środki dla ZGK na inwestycje ok.25 000,00zł teraz środki te oddaje się 



w kwocie 20 000,00zł. Środki te wygospodaruje się z działu „Plany zagospodarowania 
przestrzennego”, ponieważ część planów miejscowych zaplanowanych na ten rok 
realizowana będzie w 2021 r.

3. W odpowiedzi na pismo DN.3212.1.5.2020 z dnia 09.07.2020 r Dyrektora Szpitala 
w Wołominie zabezpieczyć środki na wsparcie finansowe w kwocie 10 000,00zł. 
Środki wygospodarowane zostaną z działu „Gospodarka mieszkaniowa” - 5 000,00zł( 
zabezpieczone na umowy zlecenia) oraz działu „Plany zagospodarowania 
przestrzennego”- 5 000,00zł (także zabezpieczone na umowy zlecenia)

4. W przedsięwzięciach zgłoszonych do realizacji przez sołectwa w ramach Funduszu 
Sołeckiego dokonać następujących zmian:

Stanisławów:
Zmienić nazwę przedsięwzięcia z „Wykonanie odwodnienia drogi gminnej w msc. 
Stanisławów dz.ew.nr 51 (etap I)”na „Naprawa dróg we wsi Stanisławów” - kwota 
11 974,33zł

Czarnów:
Na przedsięwzięcie „ Wykonanie zjazdu z kostki brukowej w ul. Leśną w Czarnowie” 
zabezpieczyć kwotę 6 000,00zł”a na przedsięwzięcie „Wymiana latami na ledowe 
w Czarnowie” zabezpieczyć kwotę 4 000,00zł przesunięcie środków z przedsięwzięcia 
„Wykonanie dokumentacji projektowej chodnika przy ulicy Długiej””.

Pan Sławomir Rosa zadał pytanie dlaczego jest taka duża różnica, mamy zabezpieczone 
40,000 00 tyś, a musimy dołożyć 110,000 00 zł. na drogę w Kuligowie?
Odpowiedzi udzielił pan wójt informując, iż różnica wynika z tego, że powiat już dostał 
oferty projektowania drogi. Powiat wcześniej przekazał nam to zadanie. My jesteśmy 
podzieleni zadaniami tak, że część projektową wykonuje gmina razem z powiatem. Najlepsza 
oferta jest ok. 320,000 00 zł. bez zridu czyli pieniążków za odszkodowanie. Po rozmowie ze 
starostą również dzielimy się tą kwotą 320,000 00 zł., ale żeby rozpocząć realizację musimy 
mieć na paragrafie zabezpieczoną tą kwotę. Projektowanie tej drogi łącznie z wykupem jest to 
ok. 2 lat. Łączny koszt całej inwestycji ul. Wojska Polskiego jest ok. 9 000.000 zł.

Komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany w uchwale w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 rok.

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
przy obecności 5 radnych

Ad. 3 Sprawy różne.
W sprawach różnych głos zabrał pan Marek Banasiak, aby bliżej przyjrzeć się drodze między 
Zaścieniami, a Trojanami.
Pani przewodnicząca poinformowała o terminie wspólnego posiedzenia komisji w dniu 25 
listopada 2020 r.



Pan Sławomir Rosa podjął temat dotyczący słupów w Chajętach.
Odpowiedzi udzielił pan Radosław Korzeniewski - wójt gmniy informując, że ma nadzieję, 
że do końca zostanie inwestycja zrealizowana. Koszt inwestycji ok. 10 000 zł.
Następnie głos zabrał pan Tomasz Rasińki odnośnie wyjazdu z kopalni w Józefowie. Zostaje 
jeden pas drogowy, droga zapadła się.

Komisja wnioskuje o przygotowanie informacji ile samochodów faktycznie wjeżdża lub 
wyjeżdża z kopalni. Komisja wnioskuje również o zaproszenie na najbliższe posiedzenie 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka na 27 
listopada 2020 r. na godz. 8.30 pana naczelnika celem udzielenia wyjaśnień.

Ad. 4 Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 5 Zaniknięcie obrad.
Następnie Przewodniczący Komisji - Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej.

Na tym protokół

Sławomir Rosa
Tomasz Rasiński
Agnieszka Gryglas
Edyta
Marek Banasiak


